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PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE ESKILSTUNA SAMSKYTTET  
2021-10-07 

    

 Tid:  18:30  

    

 Plats:  På plats i Paviljongen  

    

 Närvarande:         

Tommy Jonsson 

Fredrik Lindblad 

Joel Edving  

Tomas Maxe 

Daniel Lindström 

Kenneth Malm 

Lars Blomberg 

Roger Svärd 

Niklas Faltin via Teams 

Per Lundqvist via teams 

Joakim Malmström via teams 

  

  

1 MÖTETS ÖPPNANDE  

Ordförande Fredrik Lindblad hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

Joel Edving valdes till sekreterare 

2 VAL AV JUSTERINGSMAN      

Till justeringsman valdes Tommy Jonsson 

3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL      

Föregående styrelsemötesprotokoll från styrelsemöte 2021-09-07 godkändes och 

lades till handlingarna.  

4 Samverkan med kommunen 

Daniel rapporterade vad som har skett: 

Nya Bommar, svängbommar, skjutbanebelysning uppsatt på en pistolbana, 

samtliga banor är besiktade och godkända förutom H-vallen. 

Arbetar med nu: 

- Hugelsta 

o nytt bokningssystem R-Book. Bokningarna kommer att ligga i 

kommunens system, kommer att testas under q4 2021 och 

förhoppningen är att det är I drift senast under q1 2022  

o Gräver ned och ersätter luftledningar för el och I samband med det 

lägger man ner fiber. Som en konsekvens av detta kommer det att 

behövas ett nytt larm. Då har kommunen säkerhetsavdelning som krav 

att man installerar installeras ett passagesystem. Till att börja med till 

kasunen men flertalet dörrar kommer att anslutas till detta. 

o Infartsskylt vid Strängnäsvägen är beställd och kommer att sättas upp.  
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o Buller utredning påbörjades under dagen enligt krav enligt det senaste 

miljötillståndet.  

o Avlopp, kommer att behöva ersätta befintliga avloppstankar på området. 

Finns tre, 2 vid stora paviljongen och 1 vid jaktskyttepaviljongen. De två 

vid stora paviljongen tömdes akut. 

o Invändning målning av skjuthallarna vid banor/vallar A D E F 

o H-vallen kommer att fixas så att den kommer att vara klar till nästa 

säsong, troligen under detta år. 

 

- I Munktell är detta på gång eller gjort. 

o Nya skjutbaneinstruktioner är uppsatta. 

o Tagg lås monterat till skjuthallen, nya tagg beställer man via 

uthyrningen på Munktell  

o Sätter upp ljudabsorationer I Munktell för att ta upp ljudet från grövre 

ammunition.  

o Man ser över belysningen I hela hallen. 

o Köket behöver uppdateras utrustningsmässigt. Samskyttet lyfter frågan 

på kommande husrådsmöte. 

5 RAPPORTER, SKRIVELSER E-POST      

   Ekonomi, Resultatenheter, projektgrupper, samt avtal, villkor och rutiner  

Post boxen sägs upp 

Förnyar inte Boka.se utan kommunens nya system ska gälla. 

Se över hur man ska få boka, om det ska vara fasta tider som man får boka. 

Skicka ut att vi vill ha in bokningar för kommande säsong för både träningstider och 

tävlingstider för både Munktell och Hugelsta innan november så att vi kan ha ett 

bokningsmöte i början på december. 

 

Brev från Eskilstuna SKF till kommunen 
Styrelsen beslutade att kalla Eskilstuna Skf till ett möte, skyndsamt. 

Fredrik gör detta. 

 

Mötesrutiner 
Vi fortsätter enligt det som är bestämt. 
 
 

6 BESLUT OCH PROJEKT     

 
Projekt 300m och SIUS 
EPK har fixat det som skulle lösas det är lite arbete kvar innan det är helt klart. 

Vi kan också samtidigt se över så att vi har några banor med mål för exempelvis 

IPSC och/eller jakt-mål. Se över vad som fungerar och inte, eventuellt se över om 

vi kan ha trådlösa monitorer så att man skjuta på olika avstånd. 

Kenneth, Tommy, Daniel L och Joakim Hansson (bagarn) jobbar vidare med detta. 

 

Internet och sändlistor 
Fiber är framdraget till både älg och gris banorna.  

Det kommer troligen behövas ett lass med bärlager för att återställa marken. 
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Vilket mötet beslutade att beställa 

Från årsskiftet så står Samskyttet för Internet och alla föreningar får då access till 

det. 

 

 

Munktellarenan, Avtal mm 
Husråd, Joel och Maxe kallar till ett sådant  

 

Egenkontroll av skjutbanor 
Besiktade och klara alla vallar förutom H-vallen som inte är klar än. 

 

Jaktskytte 
Toaletten som står vid älg banorna plockas in för säsongen. 

 

6 ÖVRIGT  

Inga övriga frågor fanns.  

 

 

7 NÄSTA MÖTE      

3 november enligt tidigare beslut. Styrelsemöte. 

18:30 stora paviljongen Hugelsta.  

 

8 MÖTETS AVSLUTANDE      

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.  

  

 

 

    

 

 

 

 

 

 Vid protokollet      Justeras  
  

  

 Joel Edving     Tommy Jonsson 

  

Ordförande  
 

  
Fredrik Lindblad 


